
Drogy ako spoločenský problém 

Droga sa stala reálnym problémom našej spoločnosti. Doba, kedy sa pojem droga spájal len so 

západnými krajinami a u nás bol považovaný za niečo neskutočné alebo bol spájaný iba s alkoholom a 

tabakom, je už dávno preč. Do nášho života vstúpili ráznym krokom problémy spojené s tzv. tvrdými 

drogami. 

Vzhľadom na to, že počet drogovo závislých stále vzrastá, musíme stále viac pozornosti venovať 

protidrogovej prevencii a poučiť mladých ľudí o tomto nebezpečenstve. Zo skúseností vieme, že kto 

prepadne drogovej závislosti, veľmi ťažko nájde cestu späť a niekedy táto cesta už ani neexistuje. Tak 

ako sa učíme dopravné predpisy , aby sme si na ceste nezničili zdravie alebo život, musíme sa naučiť 

chrániť si a vážiť to najcennejšie čo v živote máme – naše zdravie.  

Naše deti dostávajú veľké množstvo informácií o drogách prichádzajúcich z médií (často veľmi 

skresľujúce) a vy nemôžete zabrániť tomu, aby ich prijali. Môžete im len pomôcť sa v nich orientovať 

a vplývať na ich názor. Bohužiaľ, mnoho rodičov nemá skoro žiadne vedomosti o týchto látkach.  

Tento článok sme uverejnili, aby sme upozornili, že aj v našej obci sa objavili miesta, kde sa našli  

použité injekčné striekačky. Preto by sme Vás chceli poprosiť, aby ste si viac všímali svoje okolie.  

Prestaňme sa naháňať  

a skúsme venovať viac času  

a pozornosti svojej rodine a deťom - sú naša budúcnosť                                                
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